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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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írásbeli kérdés

„ Elindul-e a személy- illetve sport kikötők és a hozzájuk tartozó infrastruktúrafejlesztése

Bács-Kiskun megyében a 2006-2010-es kormányzati ciklusban?" címmel a Házszabály 91 .

§-a alapján kérdést kívánok intézni Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter

úrhoz. Válaszát írásban várom.

Tisztelt Miniszter úr!

Koalíciós partnerükkel közösen elkészített választási programjukból felkeltette

érdeklődésemet a személy- illetve sport kikötők fejlesztésének terve . Örömmel vettem

tudomással tavasszal, hogy a kikötők megépítése mellé a megfelelő infrastrukturális

fejlesztéseket is el kívánja végezni a kabinet több megyében . A program tartalmazta azt is,

hogy 7 megye összesen 25,4 milliárd forint állami forrásban részesül majd, hogy ilyen irányú

fejlesztéseket végezzen el . A program nem tért ki arra, hogy a kormányzat majdan milyen

formában kívánja a forrást a fejlesztésekhez biztosítani .

Ami ennél nagyobb problémát okoz, hogy a kormányprogram egyetlen pontja sem

foglalkozott a megnyert választás után a 25,4 milliárd forint értékű projekttel, amely részét

képezte a koalíciós pártok választási ígéreteinek . Sem a kormányzat elszántságát, sem anyagi

felelősségvállalását nem látom biztosítottnak a fejlesztések véghezvitelének érdekében .

Hangsúlyozni szeretném, hogy Bács-Kiskun megye számára fontos lenne, hogy a kormányzat

és a szaktárca figyelmet fordítson a választási kampányban ígért fejlesztések véghezvitelére,

ugyanis hatalmas előrelépést és erőforrást jelentene, ha a meglévő adottságainkat központi

támogatással fejleszteni tudnánk, mind a személy mind a sport hajózás minőségének javítása



terén. Fontos szempont ugyanakkor, hogy a kikötők fejlesztése mellett szerepet kapjanak az

infrastrukturális fejlesztések is . Ezzel is hatalmas előrelépést tudnánk elkönyvelni a jövőre

nézve . Be kell látnunk, hogy a modern személy- és sport kikötők nem csak környezetformáló,

de turisztikai, gazdasági vonzerővel is bírnak a megye lakosainak számára .

Mindezek fényében tisztelettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Elindul-e a 2006-2010-es kormányzati ciklusban a személy- és sport kikötők

fejlesztése Bács-Kiskun megyében?

2. Mekkora forrást kíván szánni a kormányzat a program elindítására és

végrehajtására?

3. Milyen formában lehetséges a forrásokhoz történő hozzáférés?

4. Van-e a szaktárcának konkrét elképzelése a személy- és sportkikötők

fejlesztésével kapcsolatban?

5. Megvalósulnak-e az ígért infrastrukturális fejlesztések Bács-Kiskun megyében?

Milyen konkrét elképzelésekkel rendelkezik a kormányzat az ezen területen?

Budapest, 2006 . július 10 .

Tisztelettel várom válaszát :

Bányai Gábor
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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